
Referat generalforsamling Langsø Friskole og Børnehus d. 27. april 2023

1. Valg af dirigent: Carsten Abrahamsen

Generalforsamlingen konstateres lovligt indkaldt og gyldig

Valg af stemmetæller: Nikolaj vælges

Valg af referent: Maj-Britt Givskov Hansen

2. Bestyrelses beretning: Bestyrelsesformand David Munk-Bogballe læser bestyrelsens 

beretning op, denne kan fås ved henvendelse til bestyrelsen.

Der var ingen spørgsmål eller kommentarer til beretningen.

Nikolaj beretter om arbejdet i børnehuset. Der arbejdes på at styrke samarbejdet med hele 

lokalsamfundet. 

Morten Lange beretter kort om opgaven som konstitueret skoleleder. Morten roser hele 

personalegruppen. Stor respekt for det store arbejde de yder hver eneste dag.

Carsten W beretter om arbejdet i støtteforeningen. Carsten opfordrer til at støtte op om 

støtteforeningens arbejde og dermed støtte op om skolen og børnehuset.

3. Bestyrelsen forelægger det reviderede og godkendte regnskab til orientering

Jan fremlægger regnskab.

Der spørges til om den nye legeplads er en del regnskabet for skolen. Det er den ikke.

Legepladsstatus ved Anne. Vi er tæt på at være i mål med finansieringen. 

4. Valg af forældrekredsens bestyrelsesmedlemmer + suppleanter. 

1. Bestyrelsesmedlem på valg – Ingen. 

2. Suppleant 1 på valg - Margit Givskov 

1. Julie Hammer

3. Suppleant 2 på valg - Julie Hammer

1. Charlotte Baden

5. Valg af skolekredsens bestyrelsesmedlemmer + suppleant. 

1. Bestyrelsesmedlem på valg – Jonas Laursen og Maj-Britt Givskov

Følgende vælges ind:

1. Maj-Britt Givskov 

2. Jane Sundstrup

2. Suppleant 1 på valg - Jesper Kibæk 

1. Jesper Kibæk

6. Indkomne forslag. -Ingen 

7. Valg af tilsynsførende – Ikke aktuelt

8. Eventuelt. 



1. David takker de mange der har valgt at stille op. Der er rig mulighed for at bidrage 

selvom man ikke blev valgt ind.

2. David takker Jonas for hans indsats i skolebestyrelsen.

3. David takker Margit for hendes arbejde i skolebestyrelsen.

4. Charlotte Nielsen spørger til om der kan linkes til bestyrelsesreferater på Facebook. Det 

vil der blive set på, men bestyrelsesreferater ligge på hjemmesiden.

5. Mette F spørger til frikvarter og hvor man nu må være og hvilke tanker der er om hvad 

frikvarter kan bruges på. Morten informeres om at der er en plan under udarbejdelse 

inkl. plan geografisk og ift. indhold.

6. Grethe spørger til velkomst til ny skoleleder. Der vil være mulighed for at hilse på Kim 

den nye skoleleder. Der er kagemand og velkomst fest på mandag d. 1. maj kl. 14.00.

7. Anne Faber på vegne af støtteforeningen. Opfordrer til at flere melder sig til at hjælpe. 

Man kan melde sig til Anne Faber. 

8. Carsten A takker for god ro og orden.

Tak for i aften


